
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Alubond Middle East LLC 
HAFZA 
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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Alubond’s array of colors and finishes combined with the inherent capability of forming different shapes and contours with durability and weather
resistance makes Alubond an Architect’s Dream. Major Corporations and Multi National Companies have a definitive desire to make their structures an
expression of Personal Designer Statement. Alubond U.S.A becomes a natural choice to achieve this objective. The possible applications are limited
to the architect’s imagination. The versatility of Alubond U.S.A Metal composite panels allow the product to have conventional as well as Exotic
Applications.

Company Profile of Alubond Middle East LLC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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